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Şedinţa a fost convocata de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 116 din 21.01.2022, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulteriore ulterioare. 

La şedinţă participă un număr de 17  consilieri locali din cei  18 convocați, lipsind 
motivat domnul consilier local Gabriel Matei. 

Domnul primar se află în concediu de odihnă, atribuţiile acestuia fiind exercitate de 
către dl. viceprimar, ing. Constantin Bulaicon, conform Dispoziţiei nr. 962/31.12.2020. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

 D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon : Bună ziua şi bine ati venit! Materialele 

pentru ședință v-au fost puse la dispoziție în termenul legal. La ordinea de zi au mai apărut 
două proiecte noi, Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume pentru finanțarea unor 
cheltuieli de capital în anul 2022 și Proiect de hotărâre privind acordul cofinanțării de 2% la 
proiectul ” Astronomie și ecologie pentru reducerea abandonului școlar în cadrul Colegiului 
Vasile Lovinescu Fălticeni ” 
 Vă propun spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:  
                1.  Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 17.12.2021, 22.12.2021 şi 
07.01.2022; 
               2. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului asistenţilor personali ai 
persoanelor cu handicap pentru anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agreement si Comisia pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

     3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de lucrări de interes local, 
întocmit în conformitate cu prevederile Legii nr. 416/2001 privind venitul minim 
garantat, cu modificările şi completările ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement, Comisia pentru 
amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea 
monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

               4. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de închiriere a unui spaţiu, 
proprietatea publică a  municipiului Fălticeni, situat pe str. Maior Ioan nr. 1 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea 



teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor 
istorice si de arhitectura si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

               5. Proiect de hotărâre privind modificarea denumirii unui imobil, proprietatea 
privată a Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement, Comisia pentru 
amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea 
monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

               6. Proiect de hotărâre privind aprobarea accesului gratuit  Asociaţiei Clubul 
Sportiv „Şomuz” Fălticeni şi Clubului Sportiv Şcolar „Nicu Gane” Fălticeni la bazele 
sportive aparţinând domeniului public al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement, Comisia pentru 
amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea 
monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

   7. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din Primăria municipiului Fălticeni şi instituţiile 
subordonate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea 
teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor 
istorice si de arhitectura, Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, 
activitati sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii 
publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

8. Proiect de hotărâre privind subapartamentarea corpului de proprietate cu 
numărul cadastral 31957-C1-U20,  proprietate privată  a  Municipiului Fălticeni și 
actualizarea datelor tehnice la Oficiul de Cadastru şi Publicitate Imobiliară pentru 
unitățile individuale nou formate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea 
teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor 
istorice si de arhitectura, Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, 
activitati sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii 
publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

            9. Proiect de hotărâre privind trecerea unui imobil din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Fălticeni,  modificarea denumirii construcției cu 
numărul cadastral 40517-C1și demolarea parțială a acesteia- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea 
teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor 
istorice si de arhitectura, Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, 
activitati sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii 
publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

 10. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unei locuinţe ANL către 
titularul contractului de închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement  si Comisia pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

  11. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul privat al Municipiului 
Fălticeni a unei suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv 



a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru amenajarea 
teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea monumentelor 
istorice si de arhitectura si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

           12. Proiect de hotărâre privind demolarea unui imobil situat pe str. Maior Ioan, nr. 
11, proprietatea privată a Municipiului Fălticeni  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agreement, Comisia pentru 
amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea 
monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

 13. Adresa Primăriei Comunei Valea Moldovei înregistrată la nr. 8067/17.12.2021 
privind  retragerea unilaterală din calitatea de membru al Asociaţiei Judeţene pentru Apă şi 
Canalizare Suceava. 
  14. Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume pentru finanțarea unor 
cheltuieli de capital în anul 2022 – inițiator, viceprimar- ing. Constantin Bulaicon 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agreement, Comisia pentru 
amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea 
monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

15. Proiect de hotărâre privind acordul cofinanțării de 2% la proiectul ” 
Astronomie și ecologie pentru reducerea abandonului școlar în cadrul Colegiului 
Vasile Lovinescu Fălticeni”; – inițiator, viceprimar- ing. Constantin Bulaicon 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget finanţe  şi 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agreement, Comisia pentru 
amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia mediului, conservarea 
monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

 
Ordinea de zi, in totalitate, se aprobă cu 17  voturi ”pentru”. 
Se supun la vot procesele-verbale ale ședințelor din data de 17.12.2021, 22.12.2021 

şi 07.01.2022, acestea fiind aprobate cu  17 voturi „pentru”.  
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiectul de hotărâre 
privind aprobarea numărului asistenţilor personali ai persoanelor cu handicap pentru 
anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Încă de anul trecut, Consiliul Local a 
aprobat un număr de 80 de asistenți personali. Între timp, între anii 2020-2021 a apărut o 
singură cerere pentru un nou asistent personal. În prezent, avem un număr de 65 persoane  
asistenți personali ai persoanelor cu handicap, angajați în cadrul  Primăriei și 193 
indemnizații plătite pentru persoanele cu handicap. Considerăm că, nefiind alte cereri, să 
votăm din nou, dacă sunteți de acord, acest proiect. Tot 80 de asistenți. Dacă mai este 
nevoie, putem să mai angajăm.  
 Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu  unanimitate de voturi, 
respectiv  17  voturi “pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de lucrări de interes local, întocmit în conformitate cu prevederile 
Legii nr. 416/2001 privind venitul minim garantat, cu modificările şi completările 
ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman.  

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Prin Legea nr. 416/2001 este prevăzut 
venitul minim garantat, care se asigură prin acordarea unui ajutor social persoanelor care pot 
beneficia de această lege. Din cadrul fiecărei familii, o persoană sau mai multe pot efectua 
activități sau lucrări de interes local. Primarii trebuie să întocmească un plan privind 
activitățile respective. Acest plan este nevoie să se aprobe de Consiliul Local. Supun analizei 
și aprobării dumneavoastră planul de lucrări de interes local pentru anul 2022. 
 Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
 Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu  unanimitate de voturi, 
respectiv  17 voturi “pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
prelungirea termenului de închiriere a unui spaţiu, proprietatea publică a  municipiului 
Fălticeni, situat pe str. Maior Ioan nr. 1 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba despre spatiul în care își 
desfășoară activitatea Partidul Social Democrat. Termenul de închiriere a expirat la 
31.12.2021 și partidul a cerut prelungirea termenului.  
 Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
 Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” și două abțineri. 
 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea denumirii unui imobil, proprietatea privată a Municipiului Fălticeni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Prin darea în folosință a noului Spital, au 
relocat cabinetele medicale din ambulatoriul de specialitate - fosta clădire a Policlinicii, spațiu 
situat pe strada Ion Creangă. În această clădire își mai desfășoară activitatea și Centrul de 
Vaccinare de căteva luni, cabinetele medicale de pediatrie, oftalmologie, stomatologie și 



pneumologie. Vor mai fi alocate și pentru câțiva medici de familie care își desfășoară 
activitatea acolo. Astfel spațiul își va menține destinația de activități conexe a actului medical, 
aceste centre nefăcând parte din Spitalul Municipal Fălticeni. Pentru aceasta, îi schimbăm 
denumirea din ” Ambulatoriu de specialitate al Spitalului Municipal Fălticeni” în ” Centrul 
Medical Fălticeni”.  

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
 Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? Vă rog domnule consilier. 
 D-nul Consilier local, Moroșanu Gabriel: Nu am putea da totuși un nume? 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Au fost și proiecte în sensul acesta, 
dar am zis să fie o denumire improprie, care să cuprindă exact ce înseamnă actul medical, 
pentru a nu crea alte disfuncții. 
D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc : Puteți reveni cu o propunere, să 
votăm în forma aceasta, ca să nu mai apară la Cartea Funciară denumirea de Ambulatoriu 
de Specialitate pentru că nu se mai justifică, iar pentru atribuirea unei denumiri ne trebuie 
avizul Comisiei din cadrul Prefecurii, pentru atribuirea  denumirilor. Deci nu putem în această 
sedință să luăm o astfel de hotărâre. Pentru a schimba denumirea din ” Ambulatoriu de 
specialitate al Spitalului Municipal Fălticeni” în ” Centrul Medical Fălticeni” nu este o 
problemă, dar pentru a da un nume trebuie să obținem avizul. Momentan nu putem lua în 
considerare propunerea dumneavostră, dar pe viitor puteți reveni. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” . 
 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea accesului gratuit  Asociaţiei Clubul Sportiv „Şomuz” Fălticeni şi Clubului 
Sportiv Şcolar „Nicu Gane” Fălticeni la bazele sportive aparţinând domeniului public 
al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Legea nr. 69/ 2000 a Educației fizice și 
sportului prevede obligația autorităților administrației publice să sprijine sportul pentru toți, 
sportul de performanță și să asigure condiții organizatorice și materiale pentru practicarea 
educației fizice și sportului în comunitățile locale. În acest context, am primit două cereri din 
partea  Clubului Sportiv Şcolar „Nicu Gane” Fălticeni și Asociaţiei Clubul Sportiv „Şomuz” 
Fălticeni pentru a beneficia de spațiile sportive în mod gratuit. După cum știți cu toții,  Clubul 
Sportiv Şcolar „Nicu Gane” este instituție de învățământ arondată Colegiului Național „Nicu 
Gane” Fălticeni, au sportivi legitimați în mai multe ramuri sportive: canotaj, fotbal, volei, 
atletism, care se pregătesc și participă la competiții naționale și internaționale, iar Asociaţia 



Clubul Sportiv „Şomuz” Fălticeni are ca scop principal selecția, pregătirea și participarea la 
competițiile sportive pe mai multe ramuri sportive. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 
 Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? Vă rog, domnule consilier. 
 D-nul Consilier local, Stoica Cozmin: Acest proiect a fost făcut la cererea acestor 
două instituții. Mă gândeam, poate ar fi un lucru bun să adăugăm ca și amendament să aibă 
acces și copii cu situație materială precară. Sau trebuie făcut alt proiect? 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Aveți posibilitatea să întocmiți proiecte 
de hotărâre. 

D-nul Consilier local, Stoica Cozmin: Putem aduce un amendament la acest 
proiect? 

d-nul consilier local,    : Propune tu un amendament  
D-nul Consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: La Clubul Sportiv Școlar toți 

copii au gratuitate la activitatea sportivă. Deci nu au nici un cost financiar din partea 
părinților. 

D-nul Consilier local, Stoica Cozmin: Deci trebuie să fie încriși la club? 
D-nul consilier local    : Sigur. 
D-nul Consilier local, Stoica Cozmin: Eu mă refeream la copii care au o situație 

materială precară. 
D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este destul de complicat. Toate 

activitățile trebuie organizate de cineva. Noi nu putem lăsa copii de anumite să participe 
singuri, mai ales la înot. Trebuie să fie cineva. De obicei avem foarte multe posibilități de 
genul. Sunt și alte asociații la care noi înlesnim accesul la activități. Este cuprins un mare 
număr din cei care doresc, dar în mod organizat. 

D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc : Avem un regulament la tot 
ce inseamnă Bază Sportivă. Am putea veni cu un amendament la Regulamentul de 
organizare și funcționare a Bazei sportive, unde să stabilim în mod concret, să fie cu niște 
reguli foarte clare. Este o recomandare bună. Doamna președinte nu poate semna  
hotărârea aceasta și nici vota, nici următoarea. Vă rog, cine vrea din dumneavostră, să 
extragem numele a doi consilieri locali care să semneze atăt această hotărâre, cât și 
următoarea, cea cu stabilirea salariilor. Aici mă adresez și la cei care sunteți în conflicte de 
interese să nu votați. Dacă aveți rude până la gradul 2 în cadrul Primăriei și a instituțiilor 
subordonate, vă rog să nu votați. Aceste două hotărâri vor fi semnate de domnul Bulaicon și 
doamna Gavril Elena. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” și 
 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din 
Primăria municipiului Fălticeni şi instituţiile subordonate - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman;  

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Potrivit legii 153/2017,  fiecare ordonator 
de credite este responsabil pentru stabilirea salariilor de bază a personalului. Aceste salarii 
se stabilesc prin Hotărârea Consiliului Local. Suma sporurilor, compensațiilor, adaosurilor,  
premiilor, primelor și indemnizațiilor, exclusiv cele de hrană și vacanță acordate cumulat pe 



buget pentru fiecare ordonator de credite, nu poate depăși 30% din suma salariilor de bază. 
În urma calculului economic care a fost efectuat în cadrul Primăriei, s-a stabilit că economiile 
de la bugetul local pot suporta o majorare de până la 8% a salariilor. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” și 
 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
subapartamentarea corpului de proprietate cu numărul cadastral 31957-C1-U20,  

proprietate privată  a  Municipiului Fălticeni și actualizarea datelor tehnice la Oficiul de 
Cadastru şi Publicitate Imobiliară pentru unitățile individuale nou formate - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba de fostul Ambulatoriu, unde 
dorim să alocăm un spațiu pentru Asociația Nevăzătorilor- Filiala Suceava, Grupa: Fălticeni. 
Aceștia activează într-un spațiu care este în pericol de demolare, în fostul laborator 
epidemiologic. Prin acest nou spațiu dorim să le creăm condiții să își desfășoare activitatea. 
E vorba de un spațiu de 39 metri pătrați, din care se alocă pentru Asociația Nevăzătorilor o 
suprafață de 28,6 metri pătrați, iar 10,4 metri pătrați pentru un viitor cabinet de medicină 
școlară.   

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? Vă rog, domnule consilier. 

D-nul Consilier local, Stoica Cozmin: Pentru persoanele cu handicap știm numărul 
persoanelor care au nevoie de asistență. Pentru persoanele cu deficiențe de vedere, există 
un număr clar? 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Există. Vi-l pot comunica ulterior sau 
la următoarea sedință. 

D-nul Consilier local, Stoica Cozmin: Vreau să propun un proiect de hotărâre în 
care să modificăm semafoarele. Pentru persoanele cu deficiențe de vedere nu există 
semafoare adaptate. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” și 

 
Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

trecerea unui imobil din domeniul public în domeniul privat al municipiului Fălticeni,  
modificarea denumirii construcției cu numărul cadastral 40517-C1 și demolarea 

parțială a acesteia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman 



D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Tocmai ce discutam despre laboratorul 
epidemiologic, o clădire care este într-un grad avansat de degradare și prezintă un pericol de 
autodemolare. Primăria dorește demolarea acelor spații care nu mai pot sta în picioare, iar 
ceea ce se poate renova, să renovăm și să folosim pentru noi, pentru arhivă sau alte scopuri 
necesare activității Primăriei. Pentru aceasta, este necesară  trecerea din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Fălticeni și modificarea denumirii din ” Laborator 
epidemiologic” în ” Corp administrativ” ca să ne putem desfășura activitatea. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” și 

 
Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

vânzarea cu plata în rate a unei locuinţe ANL către titularul contractului de închiriere - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Conform legii, vânzarea de locuințe este 
permisă doar titularilor contractului de închiriere. Domnul Radu Cristian este titularul acestui 
contract. Ne cere să îi aprobăm cumpărarea.  

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” și 

 
Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

includerea în domeniul privat al Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren în 
vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 
evidențele de cadastru și carte funciară - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba de un teren în suprafață de 
295 metri pătrați, care reprezintă calea de acces către rampa care deservește magazinul ” 
Nada Florilor”. Trebuie să fie inclusă în domeniul privat al municipiului Fălticeni pentru a 
putea fi intabulat acest teren. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 



Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? Vă rog, domnule consilier. 

D-nul Consilier local, Stoica Cozmin: Care este scopul trecerii în domeniul public 
sau privat? 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Nu este cuprins în nici o formă. 
Conform legii, trebuie să aparțină domeniului public sau privat. 

D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Pentru a putea aduce 
îmbunătățiri platformei respective trebuie să o avem înscrisă în domeniul privat sau public. 
Am înțeles că nu arată foarte bine și s-ar impune o reabilitare. 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Oricum nu îi poate da altă destinație 
pentru că este accesul la rampă. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” și 

 
Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

demolarea unui imobil situat pe str. Maior Ioan, nr. 11, proprietatea privată a 
Municipiului Fălticeni  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Unul din obiectivele de investiții pe anul 
2022 este demolarea dispensarului și amenajare parcare str. Maior Ioan, nr. 11. Acel 
dispensar este în stare de degradare accentuată, este un pericol. La un moment dat a fost 
inițiativă de renovare, dar s-a considerat de către specialiști că nu are sens să renovăm ceva 
ce este deja într-o stare proastă și faptul că este o lipsă mare de parcări, s-a luat decizia să 
demolăm această construcție. Medicii de familie vor fi alocați la Centrul Medical Fălticeni. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? Vă rog, domnule consilier. 
 D-nul consilier local,   : Parcări în ce sens? Parcări supraterane? 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Parcări terane. 
D-nul consilier local,   : Consider că ar fi bine să facem investiții într-o parcare 

supraterană. 
D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Deocamdată primul pas este 

demolarea. Este prinsă și amenajarea pentru a găsi soluții cât mai concludente și valabile. 
Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 

“pentru” și 
 
Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

alocarea unor sume pentru finanțarea unor cheltuieli de capital în anul 2022- iniţiator, 
viceprimar, ing. Constantin Bulaicon; 

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Încă nu v-am prezentat bugetul pe anul 
acesta pentru că bugetul de stat nu a fost aprobat. Sunt necesare alocarea unor fonduri 
pentru cheltuieli cu caracter urgent, pentru investițiile începute anul trecut și care vor 
continua în acest an. Este necesar și pentru accesarea programului ” Anghel Saligny”, este 
nevoie de niște avize, care înseamnă plăți, respectiv bani. Am considerat că din excedentul 
anului trecut în suma de  3 161 000 lei să alocăm suma de 2 663 pentru investiții. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 



D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi 
“pentru” și 
 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
acordul cofinanțării de 2% la proiectul ” Astronomie și ecologie pentru reducerea 
abandonului școlar în cadrul Colegiului Vasile Lovinescu Fălticeni ” - iniţiator, 
viceprimar, ing. Constantin Bulaicon; 

D-l viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Una din prioritățile administrației publice 
locale  este sprijinirea activităților școlare și extrașcolare a unităților de învățământ 
preuniversitar. În acest context, Colegiul ” Vasile Lovinescu” solicită un sprijin financiar 
pentru implementarea proiectului ” Astronomie și ecologie pentru reducerea abandonului 
școlar”. Acest proiect a fost demarat de Universitatea ” Ștefan cel Mare” Suceava. Se acordă 
o anumită sumă pentru desfășurarea proiectului, care reprezintă reducerea și prevenirea 
abandonului școlar timpuriu și promovarea accesului legal la învățământul preșcolar, primar 
și secundar de calitate. Au un grup țintă de 60 de elevi de la Colegiul ” Vasile Lovinescu”. 
Perioada de implementare este de 18 luni. Cofinanțarea este de 2%. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Comisiile? 

D-nul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu   voturi, respectiv  voturi            
“pentru”  

 
Adresa Primăriei Comunei Valea Moldovei înregistrată la nr. 8067/17.12.2021 privind  

retragerea unilaterală din calitatea de membru al Asociaţiei Judeţene pentru Apă şi 
Canalizare Suceava. 

 
 Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia: Declar sedinta închisă. 

Mulțumim frumos! 
 Sedința se încheie, drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
 
 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                     SECRETAR GENERAL MUNICIPIU  
Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia                            Jr. Mihaela Busuioc 
 


